



ఇంద్రా గంధీ మెమోరిల్ హాపిటల్
Indira Gandhi
Memorial Hospital

ఇంద్రా గంధీ మెమోరిల్ హాపిటల్

Indira Gandhi Memorial Hospital

Kan'baa Aisaarani Hingun, K. Male', 20402,
Republic of Maldives info@igmh.gov.mv
| (960) 333 5335



ఇంద్రా గంధీ మెమోరిల్ హాపిటల్

INDIRA GANDHI MEMORIAL HOSPITAL

Kan'baa Aisaarani Hingun, Male', Republic of Maldives

ఇంద్రా గంధీ మెమోరిల్ హాపిటల్ కు సామాన్ విషయంలో నొచ్చుకొనుటకు అనుమతి దిఱ్పు కొనుతుంది.
సౌమయ్య కు సామాన్ విషయంలో నొచ్చుకొనుటకు అనుమతి దిఱ్పు కొనుతుంది.

137-IU/PR/2025/20—ఇంద్రా గంధీ మెమోరిల్ హాపిటల్

137-PR/2025/G-20: మార్చి 2025

Technical Specification

Cycle Specifications*

Cycles	It should have 3 programmed cycles, short, standard & advanced depending upon the types of products sterilizing. Having min cycle time of average 35 mins
Time	Standard ,advance
Lumen claims	It should have preprogrammed cycles with cycle time in the range of 35-55 mins with separate cycle for lumen/flexible endoscope load

Technical Specifications

Cycle temperature	Should be between 40°C-60°C
Sterilant	It should have state of art Hydrogen Peroxide Gas & Plasma Technology (Plasma should be generated inside the chamber).
Sterilant delivery	Should be delivered in closed system in cassettes with automatic detection
Type	It should have Cassette type sterilant

configurations	Should have Gas plasma technology breaks down H ₂ O ₂ to safe elements of water and oxygen It should have Rapid Warm-up system, Single and Double Door
System dimensions (maximum)	Height: between 2000mm Width: between 800 mm
Chamber total volume	Should be above 120 L
Chamber shape	Rectangular or square
Shelf info	Atleast Two-tiered shelf
Mobility	Should be movable
System weight	Average 500 kg
User interface	Touchscreen technology It should have USB cycle data backup/ Ethernet connection
Supported USB Requirements	<ul style="list-style-type: none"> • Barcode reader • External drives: USB that allows data upload and download • External printer connection (PCL3 compatible or equivalent)
Standards/Compliance	ISO 14937 and The sterilizer should have approval/ validation claims from the leading medical reputed device manufacturers that their instrument can be reliable cleaned and sterilized and is therefore safe to reuse (compatibility) as per the international standard guideline EIN ISO 17664 and AMMI TIRI 2

Sterilization Specifications

Delivered sterilant concentration	Between 50 to 70 degree celsius
monitoring	There should be Critical system parameters monitored with on-board sensors, biological indicators, and chemical indicators; IMS (independent monitoring system) available, monitoring using UV sensor within chamber

Installation and Electrical Requirements

Heat generation	Maximum: 7000 BTU/hour
Electrical power specifications	3-phase setup

Operational Environment

Temperature	between 8°C-35°C
Humidity	0 to 85 percentage

٢٦

2.1 مخاطبین این پروتکل را کسی که در محدوده پوششی آن قرار داشته باشد و می‌تواند پیغام‌ها را دریافت کرده و پاسخی بفرستد.

لِمَنْ يَعْلَمُ مِنْ أَنْفُسِهِ وَمَا يَعْلَمُ إِلَّا بِرَبِّهِ الْعَزِيزِ الْكَوَافِرِ

፲.፻

وَمِنْهُمْ مَنْ يَرْجُو أَنْ يُؤْتَنَ حُكْمَ الْأَرْضِ فَلَا يُؤْتَنُهُ وَلَا هُوَ مُنْهَىٰ عَنْهُ وَمَنْ يَرْجُو أَنْ يُؤْتَنَ حُكْمَ الْأَرْضِ فَلَا يُؤْتَنُهُ وَلَا هُوَ مُنْهَىٰ عَنْهُ

سُبْرَرْتُوْ جَدِيدَه سُبْرَرْتُوْ وَهُوَ أَكْثَرُ سُبْرَرْتُوْ عَرَبَه سُبْرَرْتُوْ سُبْرَرْتُوْ سُبْرَرْتُوْ (جَمِيعُ الْأَفْرَقَه) كَمُوَّرَّه.

2.3 جوں تھے اسیں ملکہ سر اج نہ سر کو خ

جَذْرُهُنَّ مُؤْمِنٌ بِالْكِتَابِ وَالْمُؤْمِنُ بِهِ هُوَ أَكْبَرُ
عَلَيْهِ الْمُؤْمِنُ بِهِ وَالْمُؤْمِنُ بِهِ هُوَ أَكْبَرُ.

2.4 جمیع امور مذکور در این پروتکل

جواب نظریہ ۲.۵

سُورَةُ الْمُتَوَسِّطَاتِ ٣

۵۰ دیگر از این دو کیمی اسید و کربنات می‌باشد که در این مورد می‌تواند میکروگلوبولین از سطح سلول را جدا کرده و آن را خارج کرده باشد.

۱۵۰۰ : ۴ میتواند

سونهور ۵: گیر خوش چشمکش / چشمکش ۰۶ سونهور ۰۵ گیر خوش

5.1 مسیر سفری جغرافیا

- | | |
|-------|---|
| ٥.١.١ | تَسْمِيَّةُ سَرَّٰيِّ فَوْجِيِّ رَأْدَهُ لِلْمَعْصِيَّةِ، قُوَّتُ، قُوَّاتُهُ مَحْمِدَهُ وَالْمُنْجَدِيِّهُ لِلْمَعْصِيَّةِ |
| ٥.١.٢ | تَسْمِيَّةُ سَرَّٰيِّ حَسَّانِيِّهِ لِلْمَعْصِيَّةِ فَوْجِيِّهِ لِلْمَعْصِيَّةِ، قُوَّاتُهُ لِلْمَعْصِيَّةِ / تَسْمِيَّةُ سَرَّٰيِّ فَوْجِيِّ |
| ٥.١.٣ | تَسْمِيَّةُ سَرَّٰيِّ حَمْدَانِيِّهِ لِلْمَعْصِيَّةِ |
| ٥.١.٤ | تَسْمِيَّةُ سَرَّٰيِّ بَهْجَيِّيِّهِ لِلْمَعْصِيَّةِ، قُوَّاتُهُ لِلْمَعْصِيَّةِ |
| ٥.١.٥ | حَنْدَقَهُ لِلْمَعْصِيَّةِ فَوْجِيِّهِ سَرَّٰيِّهِ لِلْمَعْصِيَّةِ، قُوَّاتُهُ لِلْمَعْصِيَّةِ |
| ٥.١.٦ | حَيْوَانَهُ سَكَّانِهِ (حَدَّادَهُ لِلْمَعْصِيَّةِ، قُوَّاتُهُ لِلْمَعْصِيَّةِ) |

5.3 حَسَنَةٌ مُوَجَّهَةٌ إِلَيْكَ

(ج) حکومت اسلامی نے جو ونڈ میں حکومتی ونڈ (بھروسہ) رکھ رکھ دی 5.3 اگر کوئی مدد کرے تو کسی کو اپنے ساتھ لے کر رکھ دیا جائے۔

- قَرْبَرَوْ سَوْجَدَرْ مَهْبَرَوْ دَرْ دَرْجَتَرَوْ مَهْبَرَوْ رَسَرَرَوْ سَرَرَوْ.
 - تَبِرَ حَسَنَرَلَمَدَرَ مَهْبَرَسَرَ
 - حَسَنَرَلَمَدَرَ تَبِرَ قَرْبَرَوْ نَسَنَرَلَمَدَرَ سَرَرَ حَسَنَرَلَمَدَرَ كَهْرَيَسَرَ

دَّيْرَى 03 حُورُسْ رَجَبْهُو رَأْنَدْهُو وَسَرَّهُو كِسْكَوْهُو قَرْقَلْهُو قَرْقَلْهُو قَرْقَلْهُو قَرْقَلْهُو قَرْقَلْهُو

۷۰۰ میلیون نفر از جمعیت ایران را تشکیل می‌کنند.

٦٣

ଶ୍ରୀମଦ୍ଭଗବତ

جَرْبَةَ لِلْمُؤْمِنِينَ وَالْمُؤْمِنَاتِ إِذَا حَانَتِ الْأَيَّامُ الْمُحْكَمُونَ

وَقَبْرِيْمُوكَارَسْتَرْ سَرْسَرْ قَبْرِيْمُوكَارَسْرَوْ.

7.2 فریمودهای موتور از جزوی از مکانیزم موتور است که موتور را در حالت حرکت می‌سازد.

- ۶۰ ●
○ شعر حکایت از کاخی مهمنم

○ ﻕَمْلَوْنَهُ ﻥَجْرُو ﻗَرْبَهُ ﻡَوْرِي ﻉَسْرَهُ ﻉَسْرَهُ ﻉَسْرَهُ ﻉَسْرَهُ

١٠٠	٣٦	١
-----	----	---

٨ مُؤْمِن

8.1 دیارهای ایرانی در میان اقوام اسلامی و مسیحی میان اقوام اسلامی و مسیحی

8.3 $\frac{\text{مساحت}}{\text{مساحت}} = \frac{8}{16} = \frac{1}{2}$

سُورَةُ سُمَّرٍ ۖ ۗ

၁၂၃၁ ၁၀၄ ၁၁

وَالْمُؤْمِنُونَ هُمُ الْأَوَّلُونَ مَنْ يَرِدُ إِلَيْهِمْ سَرُورٌ وَمَنْ يَرِدُ إِلَيْهِمْ سَرُورٌ هُوَ أَوَّلُو الْأَوَّلِينَ.

٩.٢ ملحوظات اخيرة على مساحة الماء في البحار والأنهار

३० ३३ ३३ ३०

میں اپنے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں	میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں
میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں	میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں
میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں	میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں
میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں	میرے بھائی کو سمجھ دیا کہ وہ میرے بھائی نہیں

مَرْسَىٰ مَرْسَىٰ	
	مَرْسَىٰ مَرْسَىٰ
	مَرْسَىٰ مَرْسَىٰ
	مَرْسَىٰ مَرْسَىٰ
	مَرْسَىٰ مَرْسَىٰ

Financial Situation – Documentation Required

Factor	5.2 Financial Situation			
Sub-Factor	Criteria		Tenderer	Documentation Required
	Requirement			
5.2.1 Financial Strength	Submission of Bank/Account Statements or bank letter proving that 30% of the proposed contract price/fund is available with the contractor	Must meet requirement	Bank/Account Statement OR	
			Bank Letter	
OR				
5.2.2 Credit Facility	Letter of Credit Facility - 30% of the proposed contract price. (letter shall be from the Credit Facility/Facilitator)	Must meet requirement	Credit Facility Letter	

State YES in the submitted column against the sub-factor/requirement met

Experience – Documentation Required

Factor	5.3 Experience				
Sub-Factor	Criteria		Tenderer	Documentation Required	Submitted
	Requirement				
2.3.2 Specific Experience	Participation as contractor, management contractor, or subcontractor, in at least 03 contracts within the 03 years, that have been successfully and substantially completed and that are similar to the proposed Works.		Must meet requirement	Minimum 3 letters of within the 3 years Awarding Body/Employer's Letter with the details work and Company Stamp	

State YES in the submitted column against the sub-factor/requirement met

Details of the letters submitted

No	Name of Contract	Awarding Body (address/ contact)	Employer (address/ contact)	Contract Figure (current MVR equivalent)	Completed date
1.					
2.					
3.					

DELIVERY SCHEDULE

Name of the Project: Plasma Sterilizer				
Iulaan No: 137-IU/PR/2025/20				
	Detail of the Good/Item	Sourcing from /Foreign	Delivery - No. of Days	ETA
1	Plasma Sterilizer Machine			